
	  	  

	  

Protokoll	  fört	  vid	  sammanträde	  med	  styrelsen	  för	  Färjestadens	  segelsällskap	  
den	  27	  maj	  2015	  

	  

Närvarande:	  

Gunnar	  Johannesson	  

Lars	  Rydeberg	  

Patrik	  Hellström	  

Lotta	  Diegmann	  

Björn	  Fager	  

Joakim	  Frank	  

	  

§	  1.	  Val	  av	  ordförande	  

Omvaldes	  Lars-‐Erik	  Holm	  till	  ordförande	  för	  ytterligare	  en	  period.	  

	  

§	  2.	  Ekonomisk	  situation	  och	  investeringsutrymme	  

Då	  Mattias	  Ottevi	  var	  förhindrad	  att	  deltaga	  i	  dagens	  sammanträde	  hänsköts	  ärendet	  till	  
nästa	  sammanträde.	  

	  

§	  3.	  Inköp	  av	  tryckspruta	  

Styrelsen	  beslöt	  att	  inköpa	  en	  lämplig	  högtryckspruta	  med	  varmvatten	  till	  en	  kostnad	  av	  ca	  
15	  000	  kr.	  Dessutom	  skall	  inköpas	  en	  pollettmätare	  till	  högtrycksprutan.	  

	  

§	  4.	  Nya	  golv	  

Göran	  Engelholm	  hade	  inhämtat	  offerter	  för	  nya	  golv	  i	  toalettutrymmet,	  hall	  samt	  den	  större	  
salen.	  Eftersom	  investeringsutrymmet	  totalt	  för	  klubben	  i	  år	  är	  okänt	  bordlades	  frågan	  till	  
nästa	  sammanträde.	  

	  

	  



	  	  

	  

§	  5.	  Utvärdering	  av	  seglarutbildningen	  

Gunnar	  Johannesson	  föredrog	  en	  utvärdering	  av	  seglarutbildningen	  som	  gjorts	  av	  årets	  
ledare.	  	  

Följande	  punkter	  upptogs	  till	  behandling	  

1. Ungdomsgruppen	  har	  bestått	  av	  8	  ungdomar	  samt	  7	  vuxna	  i	  segelundervisning	  under	  
våren.	  

2. Till	  seglarveckan	  vecka	  31	  har	  14	  ungdomar	  anmält	  sig.	  
3. Bokning	  av	  lokaler.	  Behov	  finns	  att	  sammanföra	  all	  bokning	  	  såväl	  för	  lokaler,C55	  	  

som	  ribben	  så	  det	  framgår	  tydligt	  	  på	  hemsidan.	  Det	  finns	  också	  anledning	  att	  
modernisera	  hemsidan	  för	  att	  hitta	  lättare.	  

4. Städning	  av	  klubblokalen	  skall	  skötas	  av	  den	  som	  använder	  lokalen.	  Förslag	  
framfördes	  om	  att	  köpa	  in	  städresursen	  för	  segelundervisningen.	  

5. C	  55-‐orna	  behöver	  repareras	  under	  vintern.	  Denna	  fråga	  bör	  lösas	  under	  hösten.	  
6. Frågan	  om	  att	  ansvaret	  för	  skötsel	  mm	  av	  ribben	  skall	  överföras	  på	  segelutbildningen	  

diskuterades	  ingående.	  Då	  ribben	  är	  till	  för	  fler	  sektioner	  synes	  nuvarande	  ordning	  
med	  en	  särskild	  arbetsgrupp	  som	  har	  helhetsansvaret	  för	  båten	  vara	  det	  mest	  
ändamålsenliga.	  De	  som	  använder	  båten	  måste	  vid	  fel	  och	  brister	  med	  båten	  
omedelbart	  kommunisera	  med	  de	  ansvariga	  så	  att	  dessa	  fel	  rättas	  till.	  Utbildning	  att	  
köra	  båten,	  vilket	  krävs	  för	  alla	  som	  skall	  använda	  båten,	  anordnas	  av	  Joakim	  Frank	  .	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  

§	  6.	  Inköp	  av	  grillar	  

Tyvärr	  fungerade	  den	  gamla	  gasolgrillen	  inte	  säkert	  bra	  varför	  styrelsen	  beslöt	  att	  köpa	  in	  två	  
lämpliga	  gasolgrillar,	  	  en	  till	  stugan	  och	  en	  till	  uppställningsplatsen.	  

	  

§	  7.	  Sjösättning	  

Styrelsen	  beslöt	  att	  fastställa	  kostnaden	  för	  sjösättningen	  till	  400	  kr	  per	  båt.	  Den	  vinst	  som	  
uppstår	  skall	  användas	  i	  första	  hand	  till	  att	  jämna	  ut	  kostnaderna	  för	  upptagningen	  i	  höst.	  

	  

	  

	  

	  

	  



	  	  

	  

	  

§	  8.	  Uthyrning	  av	  ribben	  

Styrelsen	  beslöt	  att	  hyra	  ut	  ribben	  den	  30	  maj	  till	  Kalmar	  kanotklubb.	  Klubben	  skall	  betala	  
1000	  kr	  i	  hyra	  samt	  driftkostnader.	  	  

	  

Vid	  protokollet	  

Lars-‐Erik	  Holm	  

	  

	  

	  

	  

	  


